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Izsek zapisnika 25. redne seje občinskega sveta 

Občine Prevalje, z dne 20.03.2014 

 

 

Tč. 08 - POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

    Občinski svetnik Ivan Pungartnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 
 
V imenu krajanov izreče kritiko uslužbenki Jeromel ter ji očita neodzivnost ter 
ignoranco na vabila, pisna vprašanja, podane predloge ipd. Pove, da prebivalci 
območja niso bili obveščeni o pričetkih del ter predlaga, da se z uslužbenko opravi 
razgovor, saj je takšno vedenje nesprejemljivo.  

 

 
Odgovor: Pogovor z uslužbenko je bil opravljen. 
 

 
    Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 
 
Opozori na problematiko zapiranja stare smetne jame na Holmcu. Doda, da 
komunalno podjetje nima več sredstev za ureditev zaprtja jame. Pojasni, da bo 
potrebno prebivalcem v okolici smetišča še nekaj časa izplačevati odškodnino. 
Zanima ga tudi, kako daleč so zadeve v zvezi z ZMES-om.  

 

 
Odgovor: Na podlagi pravnomočnega gradbenega dovoljenja so občine, ki sodelujejo na 
projektu Kocerod, izgradile odlagališče Zmes in sortirni center. Obratovanje le-teh je 
onemogočeno, ker je Agencija RS za okolje z odločbo št. 36407-20/2010-24, z dne 
09.11.2012, izdajo okoljevarstvenega dovoljenja za odlagališče zavrnila, ker pogoji 
navedeni v okoljevarstvenem soglasju, z dne 08.03.2006, niso bili upoštevani, saj se v 300 
metrskem pasu nahajajo stanovanjski objekti, prav tako pa ni izpolnjen nov v Uredbi IPPC 
določen pogoj določen v 2. točki 25. člena Uredbe, saj se v 50 metrskem pasu nahajajo 
druge kmetijske površine (njive, sadovnjaki, travniki). Na Svetu koroških regij je 
bila imenovala delovna skupina v sestavi dr. Matija Tasič, Andrej Čas, mag. Tomaž 
Rožen, Boris Kralj in mag. Ivan Plevnik, ki pripravlja predloge ukrepov za zadostitev 
uredbenim pogojem za pridobitev okoljevarstvenega dovoljenja za odlagališče Zmes na 
Prevaljah. S strankami, ki živijo znotraj 300 metrskega pasu, potekajo že od meseca 
septembra 2013 s strani občine Prevalje in delovne skupine pogajanja s stanovalci, ki živijo 
znotraj 300 metrskega pasu. S stanovalci se dogovarja o izselitvi iz dosedanjih prebivališč v 
sprva nadomestne najete hiše, nato pa v novo zgrajene nadomestne stanovanjske objekte. 
Pogajanja še niso zaključena. 
 
 
   Občinski svetnik Franc Juričan je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

 
Vprašanja naslavlja na župana, občinsko upravo ter posebej na oddelek KCG. Želi 
pisni odgovor glede informacij v zvezi z izgradnjo cestnega križa oziroma ga zanima, 
ali se na tem področju še kaj dogaja. 
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Odgovor: S strani Sveta Koroške regije je bil poslan obširen dopis, naslovljen na go. Alenko 
Bratušek, predsednico vlade RS, v zvezi s tretjo razvojno osjo. Med drugim so bili 
posredovani tudi sklepi Sveta Koroške regije: 
 

 

 
 
Opomni na izredno slabo stanje državne ceste na relaciji med Holmecom in 
Prevaljami. Opozori tudi na cesto skozi naselje Prevalje ter posebej izpostavi, da 
Prevalje nimajo izgrajene obvoznice in gre ves promet skozi naselje.  

 
 
Vpraša glede asfaltiranja na Lešah do cerkva, saj je obveščen, da občina ni prejela 
nobenih sredstev na razpisu. Poziva, da se cesta asfaltira vsaj do cerkva. Opomni še, 
da je Občina Mežica na istem razpisu prejela sredstva za asfaltiranje do kapelice proti 
Lešam. Prosi za pisno pojasnilo.  
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Odgovor: Občinska svetnica Hedvika Gorenšek se zahvali gospodu Juričanu za vprašanje. 
Navede, da projekt ni bil izbran za sofinanciranje zaradi manjše napake ter dopolni, da je 
župan obljubil, da bo projekt ponovno prijavil na prvi naslednji razpis, ko bo to mogoče, saj 
bi naj bila vsa dokumentacija že dobro pripravljena.  
 

 
Odgovor:  Vloga za dodelitev nepovratnih sredstev za projekt Ureditev cestnih povezav na 
podeželju  faza. I, pri kateri se je predvidevala ureditev ceste do leških cerkva, je bila z 
odločbo Ministrstva za kmetijstvo in okolje zavrnjena, saj je sicer popolna vloga izpolnjevala 
vse določene pogoje in kriterije, vendar so se razpisana sredstva zaradi velikega števila 
popolnih vlog, razdeljevala na podlagi dodatnega kriterija časa vložitve vloge ter višine 
prejetih točk. Vloga občine Prevalje je bila vložena pravočasno in dosegla 61 točk, zadnja 
popolna vloga, katere projekt je bil odobren pa je dosegla skupno 75 točk, kar je 
predstavljalo tudi najnižje število prejetih točk za odobritev vloge. Projekt se bo ponovno 
prijavil, ko bo na voljo naslednji javni razpis za tovrstno investicijo. 
 

 
    Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

 
Opozori, da je redar Pod Gonjami na območju dvosmernega prometa, kjer so 
avtomobili parkirani ob cesti, izvajal nadzor ter izrekal kazni. Vpraša, ali bo to redna 
praksa, saj ga je ne to opozorilo precej občanov.  
 

 
 

Odgovor: Župan odgovori, da je redar izrekal opozorila in ne kazni ter da bo opozorila 
izrekal še nekaj časa, nato pa bo ravnal v skladu z zakonskimi in podzakonskimi akti.  
 
Tajnik še doda, da bo v kratkem kontaktna oddaja na Tv Uršlja, kjer bo redar gost in bodo 
imeli občani možnost postavljati vprašanja ter se seznaniti z njegovim delom in 
pristojnostmi. Doda, da bo ta oddaja v prvem tednu meseca aprila. Pove še, da bo redar do 
konca meseca aprila izrekal le opozorila.  
 

 
   Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 
 
Občani na območju Starih Sledi sprašujejo, kdaj bo cesta na tem območju 
asfaltirana.  

 

 
Odgovor: V okviru izvedbe manjših odsekov za leto 2014 je bil ob sprejetju Proračuna za to 
leto pripravljen tudi plan predvidenih odsekov za obnovo v letu 2014. Ob pripravi Proračuna 
za naslednje leto in ob pripravi in načrtovanju plana predvidenih investicij manjših odsekov, 
se obravnaval tudi predlog obnove ceste na območju Starih sledi.  
 
 
Opozori na slabo osvetlitev ulic, saj imajo ulične svetilke na nekaterih mestih zelo 
ozek snop svetlobe in je zato posledično veliko »slepih krakov«. Posebej izpostavi 
slabo osvetljenost na območju krožišča pri vodnem rovu. 
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Odgovor: Pristopili smo k realizaciji.  
 

 
Predlaga izvedbo kontaktne oddaje v živo na Tv Uršlja, da bi se občani lahko 
seznanili z njegovim delom ter postavili vprašanja, ki jih zanimajo.  
 

 
Vpraša, ali kdo kontrolira težo vozil, ki se vozijo po lokalnih cestah za katere občina 
izdaja soglasja za prevoz, saj je seznanjen, da se težko naloženi tovornjaki peljejo po 
lokalni cesti, ko pa pridejo do državne, se pa raztovorijo na dva tovornjaka ter doda, 
da se s preveč naloženimi tovornjaki občinske cest močno uničujejo. Pozove k strožji 
kontroli.  

 

 
Odgovor: Župan odgovori, da je to v pristojnosti policije. 
 

 
G. Stermec odvrne, da policija ne nadzira stranskih občinskih cest. 
 

 
Odgovor: Župan odgovori, da so pri policiji glede tega že poizvedovali ter dobili odgovor, da 
policija sicer to lahko dela, vendar imajo zmanjšana materialna sredstva in ne morejo oprati 
policijskih vozil, zato tovrstnega nadzora ne izvajajo. 
 

 
   Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

 
Opozori na nepregledno vključevanje na glavno cesto pri starem vrtcu, saj živa meja 
onemogoča dobro preglednost ter varno vključevanje v cestni promet.  
 

 
Odgovor: Vejevje in zelenje, ki je bilo razraščeno po ograji »starega vrtca« je bilo 
odstranjeno. 
 
Vpraša glede izgradnje nadstreška pri zdravstveni postaji na Prevaljah, saj je s 
proračunom bila predvidena izvedba. Zanima ga, kdaj bo nadstrešek izgrajen.  

 

 
Odgovor: Iščejo se rešitve skupaj z Zdravstvenim domom Ravne na Koroškem. 
 
 
Pove, da so v času reševanja občanov zaradi žleda vse občine imele srečanje med 
županom in sodelujočim pri reševalnih akcijah ter opomni, da na Prevaljah tega ni 
bilo ter upa, da bodo sodelujočim stroški, nastali zaradi reševanja in nudenja pomoči, 
povrnjeni. 

 

 
Odgovor: Župan odgovori, da se z njimi srečuje vedno, kadar je potrebno kaj delati, prav 
tako se je vsem zahvalil in bo povrnil nastale stroške, ki so že v planu.  
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    Občinski svetnik Jure Penec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 

 
Opozori, da je bila tabla za označitev prenehanja naselja Prevalje pri 
stanovanjski hiši na  naslovu Breznica 33 prestavljena s strani DRSC za približno 
15 do 20 metrov nazaj, saj so imeli tam stanujoči zaradi nepreglednosti pri 
vključevanju v cestni promet precej težav; pogled jim je zastirala ravno 
predmetna tabla. Apelira na občino, da se omenjeno območje osvetli, saj je 
zaradi slabe osvetlitve vidljivost zelo slaba.  
 

 
Odgovor: Občina praviloma pristopi k izgradnji oziroma rekonstrukciji javne razsvetljave 
ob glavni cesti v okviru investicij oziroma rekonstrukcij posameznih odsekov in v 
primeru sofinanciranja s strani države. 
 

 
Vpraša, ali obstaja kriterij (višina, naklon…) za izvedbo postavitve ležečih cestnih 
ovir, ki jih postavlja občina, saj je pri njih postavljena oznaka omejitve hitrosti na 
30 km/h, pri čemer opozori, da se s to hitrostjo čez oviro ne da varno peljati.  

 

 
Odgovor: Kriteriji za izvedbo postavitve "ležečih" cestnih ovir so natančneje opredeljeni 
v tehnični specifikaciji za javne ceste - TSC 03.800 : 2009 Naprave in ukrepi za 
umirjanje prometa. V tem dokumentu so navedene tehnične karakteristike za 
projektiranje teh ovir ter tudi prevozna hitrost čez izvedeno oviro v odvisnosti od oblike 
izvedene ovire. Na območju večine ovir v občini Prevalje velja omejitev hitrosti 30 km/h, 
ki predstavlja največjo možno hitrost.  
 

 
Občinska svetnica Tanja Klemenc Sekuti je podala naslednje vprašanje oziroma  
pobudo: 

 
Ponovno opozori na slabo stanje na cesti na območju Perzonali. 

 

 
Odgovor: V okviru izvedbe manjših odsekov za leto 2014 je bil ob sprejetju Proračuna 
za to leto pripravljen tudi plan predvidenih odsekov za obnovo v letu 2014. Ob pripravi 
Proračuna za naslednje leto in ob pripravi in načrtovanju plana predvidenih investicij 
manjših odsekov, se obravnaval tudi predlog obnove ceste na območju Perzonali.  
 
 
Opozori, da so vrečke in koši za pasje iztrebke polni ter vpraša, kdo jih prazni.  
 

 
Odgovor: Župan odgovori, da so koši že izpraznjeni, vendar bo na to še ponovno 
opozoril. 
 

 
    Občinski svetnik Dušan Golnar je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
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Izpostavi, da Pod Gonjami ni prometne signalizacije, ki bi prepovedovala 
ustavljanje in parkiranje na cesti. Opozori tudi, da so na cesti postavljeni koši za 
smeti.  

 

 
Odgovor: V naselju Pod gonjami so ulice brez talnih označb, kjer poteka dvosmerni 
promet. V 12. tč. 65. člena je določeno, da na vozišču, kjer poteka dvosmerni promet in 
ločilne črte niso vrisane, je prepovedano ustavljanje in parkiranje. 
 

 
 
Zapisal:  
Žiga Berložnik 

 
 


